
Zápis ze schůze SRPS GJK 

9.10.2019, 17.30 hod 

 

 

1. 

Úvodní řeč a uvítáni členů SRPS ze strany ředitelky školy - představuje 

Prof. Antonína Koláře, odpovědného za školní klub 

 

2. 

Prof. Kolář prezentuje aktivity školního klubu, respektive moznosti jeho vzniku: 

 

Klub by mel sdružovat studenty GJK a fungoval by pod Asociaci školních klubů. Cílem je 

podpora mimoškolních aktivit.  

 

Členský příspěvek 150 Kč na žáka. Zasílá se Asociaci. Prostředky jdou MSMT, které pak 

poskytuje dotaci ve výši o 150% vyšší vybraných příspěvků (nároková část). 

 

Z peněz se pak financují různé aktivity vč. cest nebo podpory školních kroužků apod. Možno 

žádat další příspěvky na aktivity (nenárokové). 

 

Nelze hradit propagaci, učitele apod. 

 

Ideální by bylo, kdyby se členy klubu stali všichni studenti, ulehčí to organizaci aktivit a 

zařazení studentů do těchto aktivit, které jsou určeny jen členům klubu.  

 

Lze zadat i o podporu soc. slabších studentů. 

 

O využití prostředků rozhoduje rada klubu, kde jsou zástupci studentu. Klub se řídí stanovami 

Asociace. 

 

Navrhuje se, aby příspěvek 150 Kč na žáka byl hrazen z částky 500 Kč, kterou rodiče na žáka 

hradí SRPS. 

 

Přítomno členů  SRPŠ: 12 z celkových 20 

 

Hlasováni o návrhu 

Přihlásit všechny studenty školy do klubu a uhradit příspěvek na žáka z příspěvku SRPS 

Pro 12 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

3. 

Termín příští schůzky SRPS bude 27.11. v 17.30 hodin. 

 

Zapsala  

Karolina Peake 

 

 

 



 


